

# RoHS Compliance Declaration 符合 RoHS 2.0 聲明書

本公司(Company name)：億群電氣股份有限公司 GOLD-TEK ELECTRIC CO., LTD.

我們已閱讀並明白歐洲聯盟議會2011/65/EU與2015/863/EU限制電器及電子設備使用有害物質指令(RoHS指令)。

我們聲明：保證所有產品不含任何限制物質 鉛(Pb)，汞(Hg)，六價鉻(Cr6+)，多溴聯苯(PBB)，多溴二苯醚(PBDE)，鄰苯二甲酸二(2-乙基己基)酯(DEHP)，鄰苯二甲酸丁酯苯甲酯(BBP)，鄰苯二甲酸二丁酯(DBP)，鄰苯二甲酸二異丁酯(DIBP)的含量超越1000 ppm (同質物料的重量計算)或鎘(Cd)含量超越100 ppm (同質物料的重量計算)。

We have read and understood Directive 2011/65/EU and 2015/863/EU of the European Parliament and Council on the Restriction of the Use of Certain Hazardous Substances (RoHS Directive). We declare and assure that all products do not contain any of the Restricted Substances: Lead, Mercury, Hexavalent chromium, Polybrominated biphenyls(PBB), Polybrominated diphenyl ethers (PBDE), Bis(2-ethylhexyl)phthalate(DEHP), Butyl benzyl phthalate(BBP), Dibutyl phthalate(DBP) and Diisobutyl phthalate(DIBP) in amounts exceeding 1000 ppm by weight of homogeneous material, or Cadmium in amounts exceeding 100 ppm by weight of homogeneous material.

包裝材料包括紙箱、印刷、油墨及標籤紙，其鎘(Cadmium)、鉛(Lead)、汞(Mercury)、六價鉻(Chromium VI)，總含量必須低於100 PPM。

The total concentration of Cadmium, Lead, Mercury and Chromium VI of heavy metals should be less than 100 ppm for a packaging material. (including carton, printing, ink and label)

為充分確保此保證書之執行，願對上游供應商、原物料及製程做良好之監督，以盡管理之責。如未能符合上述規定時，本公司願負一切賠償及法律責任。

For fully guarantee execution of this warranty. We have responsibility to supervise the upper supplier, original supplies and manufacture process. If failure of any part to this guarantee happened, our company is responsible for all incurred charge and any legal issue.

Products List :

公司大小章蓋章處

Signature of authorized Company Representative

公司負責人簽名 Signature： 呂志忠

地址 Address： 桃園縣龜山鄉民生北路一段 166 巷 9 號 6 樓

電話 TEL / 電子信箱 e-mail： 03-3559935 / [gold-tek@gtk.com.tw](mailto:gold-tek@gtk.com.tw)

日期 Date： 2016 年 4 月 27 日

